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VALNÉ ZHROMAŽDENIE ŠRUCM 

Trnava 15.1. 2025 

 

 

 

Prítomní Ospravedlnení Neospravedlnení 

22 0 0 

 

 

 

 

Menovite prítomní: 

Emma Grišlová 

Nina Kališová 

Matej Kubák 

Peter Vojtík 

Jakub Hudec 

Jakub Rataj 

Lenka Ilčáková 

Linda Jokelová 

Sára Marcineková 

Matej Ševčík 

Matúč Igaz 

Miriam Chandogová 

Radka Brilská 

Róbert Olejník 

Sebastián Marek 

Sandra Križová 

Viktória Lojová 

Ľudovít Jakub Hroboň 

Simona Adamusová 

Karolína Sabolová 

Michal Paulík 

Klaudia Mekýšová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

Program:  

 

1. Oficiálne otvorenie VZ ŠR UCM  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov  

3. Prijatie nových členov  

4. Oznámenie o zániku mandátu členov ŠR UCM  

5. Zhodnotenie fungovania eventov- riaditeľ eventov  

6. Zhodnotenie fungovania marketingu – riaditeľka marketingu  

7. Zhodnotenie fungovania administratívy –tajomník ŠR UCM  

8. Správa predsedu ŠRUCM  

9. Zmena vnútorných predpisov  

10. Stav financií – pokladníčka ŠRUCM  

11. Predstavenie kalendára podujatí  

12. Nový systém fungovania stretnutí ŠRUCM  

13. Budúce projekty ŠR UCM  

14. Blok otázok a záver VZ  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

K bodu č.1 – Oficiálne otvorenie VZ ŠR UCM 
Predseda ŠRUCM M. Kubák otvoril VZ. Prebehlo hlasovanie o programe. Členovia 

jednohlasne program schválili.  

 

Členovia hlasovali: 

ZA - 18 

PROTI – 0 

ZDRŽAL SA - 0 

 

 

K bodu č.2 – Voľba zapisovateľa a overovateľov 
Predseda M. Kubák navrhol za zapisovateľku N. Kališovú a za overovateľov M. Ševčíka a S. 

Mareka. Prebehlo hlasovanie o týchto návrhoch zapisovateľky a overovateľov. 

 

Členovia hlasovali: 

ZA - 18 

PROTI  -0 

ZDRŽAL SA - 0 

 

 

K bodu č.3 – Prijatie nových členov  
Ku dňu 15.1. 2025 boli prijatí štyria noví členovia. Predsedníctvo týchto členov prijalo na tomto 

valnom zhromaždení a novým členom boli odovdzané menovacie dekréty. 

 

Menovite boli prijatí: 

Klaudia Mekýšová 

Karolína Sabolová 

Michal Paulík 

Simona Adamusová 

 

 

K bodu č.4 – Oznámenie o zániku mandátov členov ŠR UCM 
M. Kubák informoval o absenciách členov počas semestra a povedal, že okrem jednej členky 

boli všetky absencie v súlade s vnútornými predpismi ŠRUCM.  

 

Z dôvodu nedodržania vnútorných predpisov ŠRUCM (nedostatočná dochádzka) zanikol jeden 

mandát, konkrétne členky Lenky Ilenčíkovej. Členka L. Ilčáková dostala priestor na obhajobu, 

a mohla sa obhájiť prečo nesplnila podmienky dané v interných dokumentoch ŠRUCM.  

 

M. Kubák podal návrh na tajné hlasovanie ohľadom odvolania L. Ilčákovej. 

 

Členovia hlasovali o tajnej voľbe v počte: 

 

ZA – 20 

PROTI – 0 

ZDRŽAL SA - 2 

 



  

 

 

Členovia rozhodli, že hlasovanie o odvolaní L. Ilčákovej prebehne tajnou voľbou. 

 

Predseda M. Kubák navhol za členky volebnej komisie Miriam Chandogovú a Viktóriu Lojovú.  

 

Prebehlo hlasovanie o volebnej komisii. Členovia hlasovali v počte: 

 

ZA – 22 

PROTI - 0 

ZDRŽAL SA - 0 

 

L. Ilčáková sa odvolala proti tomu, aby zanikol jej mandát a prebehlo hlasovanie o tomto 

odvolaní, ktoré podala. Hlasovanie prebehlo tajnou voľbou.  

 

Volebná komisia vyhlásila vysledky v počte: 

ZA - 17 

PROTI - 3 

ZDRŽAL SA – 3 

 

Odvolanie L. Ilčákovej bolo schválené a predseda M. Kubák uviedol, že sa môže ďalej 

zúčastniť na VZ a aktivitách ŠRUCM. Zároveň ju poprosil, aby si v budúcnosti ustrážila počet 

absencií. 

 

 

K bodu č. 5 - Zhodnotenie fungovania eventov- riaditeľ eventov 

Riaditeľ eventov poďakoval všetkým členom za ich prácu v priebehu semestra. Vyzdvihol 

úspešné organizovanie jednotlivých podujatí, vrátane GameNight, kvízov, a filmovej noci, 

pričom osobitne poďakoval chalanom za prípravu GameNight, dievčatám za kvízy a Sare za 

filmovú noc. Zároveň zhodnotil, že tento semester nenaplnil jeho očakávania, najmä z pohľadu 

poklesu návštevnosti diskoték. Napriek tomu konštatoval, že celková úroveň návštevnosti bola 

uspokojivá. Do budúcnosti plánuje znížiť počet organizovaných podujatí na ďalší semester s 

cieľom zlepšiť ich kvalitu. 

 

 

K bodu č.6 - Zhodnotenie fungovania marketingu – riaditeľka marketingu 

Riaditeľka marketingu E. Grišlová poďakovala všetkým členom za prácu počas uplynulého 

semestra. Osobitne vyzdvihla svoj tím za ich úsilie pri organizácii eventov, pričom poďakovala 

grafičkám a copywriterkám za kvalitné texty a správu sociálnych médií. 

Vyjadrila však nespokojnosť s fungovaním svojho tímu, vrátane jej vlastnej práce, a oznámila, 

že v ďalšom semestri plánuje upraviť formát stretnutí tímu s cieľom zlepšiť jeho efektivitu. 

Vyjadrila tiež radosť z príchodu nových členov a zámer viac rozvinúť prácu marketingu s 

dôrazom na osobnejší prístup. 

Na záver predseda otvoril diskusiu a umožnil členom klásť otázky pre predsedníctvo. Členka 

R. Brilská vyjadrila poďakovanie riaditeľke marketingu za jej prácu. 



  

 

 

K bodu č.7 - Zhodnotenie fungovania administratívy – Generálny tajomník 

ŠR UCM 
Generálny tajomník ŠR UCM poďakoval svojmu tímu L. Ilčákovej a S. Marekovi za ich 

spoluprácu počas uplynulého semestra. Upozornil na nutnosť dôkladnej prípravy na letný 

semester, ktorý bude administratívne náročnejší. 

 

 

K bodu č. 8 - Správa predsedu ŠRUCM 

Predseda ŠR UCM poďakoval všetkým členom za ich prácu v uplynulom roku, ktorý hodnotí 

ako úspešný. Pochválil dobre fungujúce tímy a poznamenal, že predsedníctvo si zhodnotilo 

oblasti, ktoré nefungovali optimálne, pričom členovia budú o zisteniach informovaní v 

nasledujúcom bode. 

Vyzdvihol nový systém prijímania členov, ktorý bol systematickejší a umožnil lepšie spoznať 

nových členov. Noví členovia dostali priestor aj na realizáciu vlastných projektov. Predseda 

spolu s predsedníctvom začal riešiť väčšie európske projekty a financovanie z UCM, pričom 

zdôraznil, že ŠR UCM má pre univerzitu dobré meno a je vnímaná ako spoľahlivý partner. 

Informoval o úspechoch v rámci reprezentácie – ŠR UCM získala delegátov do ŠRVŠ, ktorým 

pogratuloval k zvoleniu, a v rámci UCM obsadila 5 miest v akademickom senáte. 

Vyjadril nádej, že letný semester bude úspešný, že tímy budú pokračovať vo svojej práci na 

rovnakej úrovni a že všetky úlohy zvládnu. Na záver predseda otvoril priestor na otázky 

k tomuto bodu. 

 

K bodu č. 9 - Zmena vnútornych predpisov 
Predseda M. Kubák navrhol zmenu článku 1, odsek f) - týkajúceho sa podpredsedov pre fakulty 

a inštitút. Na predsedníctve bol predložený návrh na zrušenie tohto odseku a uvedených pozícií, 

pretože podľa predsedu tieto funkcie nemajú zmysel, keďže ich držitelia nie sú členmi 

predsedníctva a predstavujú administratívnu záťaž, ktorá je zbytočná. Podľa predsedu úlohy 

týchto pozícií v praxi vykonávajú všetci členovia. K tomuto návrhu nemali členovia žiadne 

otázky. 

Ďalej predseda navrhol zmenu článku 7 – Voľba predsedu, pričom zdôraznil dôležitosť jasného 

definovania priebehu volieb predsedu, aby sa predišlo možným problémom. Táto zmena 

vychádza z jeho vlastnej skúsenosti a má zabezpečiť, kto sa v prípade nezvolenia stane 

(dočasným) predsedom. Predseda M. Kubák prečítal a interpretoval tento článok členom. Ani 

k tomuto návrhu nemali členovia otázky. 

Predseda informoval, že do budúcnosti plánujú zriadiť novú funkciu, ktorá by sa špecializovala 

na riešenie projektov mimo UCM (napr. projekty z EÚ). Táto téma by sa mala riešiť na ďalšom 

valnom zhromaždení. 

 



  

 

Následne predseda dal priestor členom na predloženie návrhov na ďalšie zmeny vnútorných 

predpisov. Členovia boli informovaní, že sa môžu k tomuto bodu vrátiť aj počas valného 

zhromaždenia. Momentálne nikto nemal pripomienky k vnútorným smerniciam. 

Predseda vyzval na hlasovanie o oboch navrhovaných zmenách ako celku. Členom boli tieto 

zmeny predložené aj písomne. 

 

Hlasovanie o predloženej smernici členovia odhlasovali v počte: 

 

ZA – 22 

PROTI – 0 

ZDRŽAL SA - 0 

 

 

K bodu č. 10 - Stav financií – pokladníčka ŠRUCM 
Pokladníčka N. Kališová zhodnotila aktuálny stav financií a členom povedala o hospodárení 

z jej pohľadu za posledný semester.  

Predseda M. Kubák dodal, že verí, že sa v nasledujúcom letnom semestri podarí získať viac 

peňazí aj z iných projektov mimo UCM (napr. EÚ), ale aj priamo z UCM. Európske projekty 

by mali byť zamerané na šport a kultúru ako napr. filmová noc, diskusie, Gaudeamus a podobné 

kulturno-vzdelávacie a športové aktivity, ktoré majú motivačný charakter. 

 

 

K bodu č. 11 - Predstavenie kalendára podujatí 
Riaditeľ eventov predstavil kalendár plánovaných akcií na nasledujúci semester a podrobne 

opísal všetky pripravované podujatia, ktoré ŠRUCM čakajú v letnom semestri. Uviedol, že v 

porovnaní s predchádzajúcim semestrom bude počet eventov zredukovaný. 

Členka S. Marcineková položila otázky týkajúce sa filmovej noci a prerábania priestoru Kina 

Oko. 

Predseda M. Mubák informoval, že medzi plánovanými podujatiami bude nový typ eventu – 

výstava, ktorá bude slúžiť ako kultúrna a networkingová akcia v spolupráci so študenom z FMK 

Filipom Čaňom. 

Zároveň upozornil, že predstavený kalendár akcií nie je konečný, a vyzval členov, aby v prípade 

nápadov predložili svoje návrhy na nové podujatia. Návrhy je potrebné odovzdať riaditeľovi 

eventov najneskôr do prvého stretnutia v letnom semestri. 

P. Vojtík uviedol, že na pláne je tiež diskusia so Z. Čaputovou, ktorá sa predbežne uskutoční 

na prelome februára a marca. Predseda M. Kubák dodal a zdôraznil, že diskusia bude výlučne 

apolitická, pričom otázka dalšej účastníčky diskusie, ktorá bude diskutovať s ňou je ešte 

predmetom ďalšieho zváženia.  

 

 

 



  

 

 

 

K bodu č. 12 - Nový systém fungovania stretnutí ŠRUCM 

Predsedníctvo predstavilo nový systém stretnutí, podľa ktorého sa budú stretnutia jednotlivých 

tímov konať každý týždeň v čase, ktorý bude stanovený. Tie sa budú striedať s klasickými 

stretnutiami celej ŠRUCM. 

Každé druhé stretnutie bude skupinové, zamerané na agendu jednotlivých tímov. 

S. Marek sa spýtal, či budú tímové stretnutia povinne prezenčné. Predseda odpovedal, že áno. 

N. Kališová vyjadrila podporu návrhu a súhlasila s tým, aby sa tento štýl stretnutí vyskúšal. 

V rámci diskusie R. Olejník súhlasil s povinnou prezenčnou účasťou, avšak navrhol, aby sa zo 

stretnutí vypracovávali zápisy, ktoré by obsahovali prehľad riešenej agendy a mohli byť 

preberané na ďalších stretnutiach.  

S. Marek doplnil technickú poznámku, že veľké stretnutia budú v pondelky, a spýtal sa, či malé 

tímové stretnutia budú tiež v rovnaký deň a čase. Predseda odpovedal, že áno.  

 

K bodu č. 13 – Budúce projekty ŠRUCM 
Predseda predniesol úvod k tomuto bodu a povedal, že je rád, že noví členovia priniesli nové 

nápady.  

 

Jedným z nových projektov sú hygienické potreby do budov UCM. Tento nápad bol 

predstavený aj pani rektorke prof. Kataríne Slobodovej Novákovej, ktorej sa nápad páčil 

a v budúcnosti si vie predstaviť realizáciu a podporu tohto projektu.  
 

Druhým novým projektom je hlasovací popolník na špaky, ktorý inicioval Michal Paulík. 

 

K bodu č. 14 - Blok otázok a záver VZ 
P. Vojtík položil otázku ohľadom lyžiarskeho výletu a zisťoval, kto má záujem ísť lyžovať. 

Záujem prejavili štyria členovia. 

Ďalej vyzval členov, aby sa prihlásili na Ples UCM, a požiadal ich, aby svoj záujem nahlásili 

do konca týždňa. 

M. Ševčík navrhol zvýšiť informovanosť členov o pripravovaných akciách, ich úspešnosti a 

nových eventoch. M. Kubák reagoval, že nový systém stretnutí má slúžiť práve na to, aby boli 

všetci členovia informovaní o aktuálnych dianiach a aktivitách. K. Rataj zobral túto 

pripomienku na vedomie. 

Na základe tohto člen R. Olejník naformuloval uznesenie v znení: 

Zaviazať členov predsedníctva k vytváraniu písomnych zhrnutí z tímovych stretnutí, za ktoré 

zodpovedajú.  



  

 

 

 

Schvaľovanie uznesení 
M. Kubák vyzval členov k hlasovaniu uznesenia z návrhu člena R. Olejníka.  

Uznesienie: Zaviazať členov predsedníctva k vytváraniu písomnych zhrnutí z tímovych 

stretnutí, za ktoré zodpovedajú.  

 

Hlasovanie prebehlo v počte: 

 

ZA - 22 

PROTI - 0 

ZDRŽAL SA - 0 

 

Predseda M. Kubák ukončil VZ a poďakoval členom ŠRUCM za účasť na VZ aj za prácu počas 

roka.  

  

 

 

 

 

 

 

Zapísala:  

Bc. Nina Kališová  

 

 

 

 

 

Overili:  

Sebastián Marek  

Matej Ševčík 

 


